
PROCES VERBAL

Încheiat azi 30.05.2014 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna mai
conform convocatorului înregistrat la nr.2111/26.05.2014.

La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu si dl.Stancana
sunt absenti motivat.

Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru.

Domnul preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care
este aprobată cu unanimitate de voturi.

1.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru
anul 2015.

Iniţiator:primar
Raportează:Neaţă Ioana

2.Discuţii,întrebări,interpelări.
Se prezintă referatul  întocmit,după care se fac înscrieri la cuvânt.
Dl.Popa:Ma simt vinovat, ca în primul mandat al d-lui Stancana,speriati ca nu

vom primi bani de la judet pentru echilibrarea bugetului ,am gandit ca din impozitele
si taxele locale marite, vom face mai multe lucrari.Am avut in vedere posibilitatile
material ale locuitorilor ,ca exista cel putin un salariat sau un pensionar in casa.
Legislatia cu modificarile ulterioare ne-a pus in dificultate pentru ca ne-au obligat sa
majoram taxele.La ora actuala platim mai mult decat alte localitati din imprejurimi.
Chiar si la Nana ,taxa pe teren e mai mica ca la Cungrea.Pana la anul ce vine poate
vine vreo ordonanta sa marim taxele.

D-na Neata:Atunci o sa adoptati o alta hotarare.
Dl.Popa:Impozitul e o obligatie,taxele locale nu sunt obligatorii decat pentru

anumiti cetateni.Un cetatean plateste o taxa numai daca e in interesul lui.Nu toti
construiesc,nu au toti nevoie de un certificat de producator etc.Daca se poate umbla la
taxe ar fi bine ca si asa sunt foarte mari.Ca si consilieri locali, suntem obligati sa
sustinem interesele cetatenilor.Putem sa mai scadem taxa in extravilan?

D-na Neata:Nu se poate, pentru ca extravilanul insoteste intravilanul .
Dl.Popa:Sunt de acord cu taxele si impozitele locale asa cum au fost

prezentate,cu mentiunea ca taxa pentru santuri si gunoi sa fie popularizate,sa inteleaga
si cetatenii ca au si obligatii nu numai drepturi.Din loc in loc s-ar putea da  amenda.

Dl.Tudosiea:Credeti ca se va da vreo amenda?
Dl.Popa:Cu ocazia ploilor din ultima perioada ,am constatat ca sunt santuri la

care nu s-a umblat de ani de zile.Apa a luat-o pe drum si prin curtile oamenilor,ceea ce
a dus la certuri intre 3-4 case.

Dl.Niti:La dl.Nicolescu la poarta e iarba de un metru.
Dl.Nicolescu:Dl:Niti vorbeste ca la televizor.E iarba lui Bratulete Florin.
Dl.Popa:Oamenii ar trebui sa inteleaga in primul rand ,ca este estetic si in al

doilea rand ,ii scapa de necazuri.Ma uit ,ca si acum  se mira lumea ca nu vine
cantonierul la poarta.

Dl.Niti:Era bun cantonierul.Te anunta sa faci santul ca vine 1 Mai.Daca
mandatul unui primar ar fi de patru ani ar putea dad ea amenzi,dar asa depinde de ei la
vot.



D-na Neata:In anul 2010 ati luat hotarare sa fie taxa de gunoi 15 lei/an.Dupa ce
gunoiul a fost preluat de societate multi au ramas restantieri ca nu au mai vrut sa
plateasca.

Dl.Popa:Sunt posesori de mijloace agricole care le folosesc si nu sunt
impozitate.Trebuie luate masuri cu ei.Daca l-ai prins ca face lucrari la altul sa
plateasca o taxa/ha sau sa fie constransi sa faca ceva in folosul comunitatii.La
Cismaresti ,apa a luat tot pamantul din garla si a ramas conducta suspendata.S-ar putea
bascula cate o remorca de balast.

Dl.Nicolescu:Cine sa-i incarce?
Dl.Niti:Sunt multi care au construit fara autorizatie si nu sunt trecuti la impozit.
Dl.Sandulescu:Autorizatiile de construire si de demolare nu intra in sarcina

consiliului local.
Dl.Niti:Cine urmareste aceste lucrari?
Dl.Sandulescu:Viceprimarul,care are stabilite atributii prin Legea nr.215/2001 si

d-na Alexe,care raspunde de urbanism.Solicita un referat pe tema asta.
Dl.Niti:Sa-mi bat cuie in cap?
Dl.Nicolescu:Poti sa vii si cu o lista cu cei care nu au santurile facute la poarta.
Dl.Niti:Cu firma care decoperteaza garla ce se mai aude?Nu mai vin de la

Icoana?
Dl.Sandulescu:Firma e a SGA-ului.Au fost la Samburesti si urma sa vina la

noi,dar s-au pus ploile si s-au mutat la Potcoava.Acolo au fost multe gospodarii
inundate.La noi au fost 2.Dupa ce termina treaba acolo vor veni la noi.Eu sunt cel mai
interesat de acest lucru pentru ca am fost afectat.Buldoexcavatorul nostru nu are
putere.A incercat sa intervina dupa prima ploaie,dar nu a facut nimic.

Se supune la vot proiectul de hotarare.
Este aprobat cu 9 voturi pentru.
Se declara inchise lucrarile sedintei.

Presedinte,                               Secretar,
Florentin TUDOSIEA              Gabriela ANDRONIE


